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Styremøte 26. april 2023 
Sted/tidspunkt: Arve Larsen kl. 18:00 

 
Referat 

 
1. Økonomi 

• KH informerer 
 Leser opp regnskapet og går igjennom de forskjellige postene. 

Momskompensjon mottatt på ca. 33.975 kr. 
• Regnskap KH 

 Kr. 123.358 er overskuddet i 2022. Kjell endrer spareform på noen av 
kontoene til NVAK slik at vi får 4% rente mot at pengene låses inntil i et 
år om gangen. 

• Budsjett KH 
 Budsjett gjennomgått, og vedtatt med noen endringer. 

• Medlemskontingent 2024 KH 
 Medlemskontingent foreslås på Årsmøtet å øke med 50,- fra 2024. 

Dette pga. økte utgifter, portoutgifter og prisen for trykking har økt 
betraktelig. Siste økningen av kontingenten var i 2013.  

 Da vår forrige avtale om trykking gikk ut i 2022, fikk vi 3 forskjellige 
trykkerier til å levere tilbud for perioden 2023-2024 som nå har blitt 
vurdert. Erik Tanche Nilssen AS leverte det beste tilbudet og fikk 
tilslaget med å fortsette trykkingen av AzP og kalenderen som før med 
oppjusterte priser. 

• Medlemsstatus KH/OES  
 KH legger fram en oversikt som viser at medlemstallet har går litt ned 

sammenlignet med 2021, og at vi følgelig har utfordringer med å snu 
trenden samt finne løsninger for å kompensere tap av både 
medlemmer og inntekter. 

 
2. Årsmøtet 

• KH informerer om innkalling, overholdelse av frister etc. 
 Regnskapet er godkjent og alle frister er overholdt i fm. kunngjøring på 

klubbens hjemmesider. 
• Innspill fra Styret ifm. Årsmøtet 

 Endringer i styresammensetting. Styret hadde en innstilling til 
valgkomiteen om å finne en erstatter for Erik Skifjeld Endre. 
Valgkomiteen har funnet en ny kandidat som kan velges på Årsmøtet. 
Se også pkt. 10 i referatet. 

 
3. Landstreff 2023 

• EH informerer 
 Pga. en kommunal dobbel-booking av vårt planlagte 

arrangementsområde på Årsøya vil vi nå ha både rom/overnatting, 
partytelt, veterancamping og utstilling tilknyttet Selbusjøen Hotell sitt 
område. Kjøretur og besøk på radiomuseet og opplegget ellers 
organiseres i hht. våre opprinnelige planer.  

 
4. Premier Landstreff 2023 

• EH informerer 
 Egel viste frem et eksempel på premier som skal deles ut i klassene.  
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5. Landstreff 2024 

• EH informerer 
 Sted for Landstreffet 2024 er bestemt. 

 
6.  Landstreff 2025 

• EH informerer 
 Etter å ha «bestemt» en arrangementsplass, dog uten en skriftlig 

kontrakt, for Jubileumstreff i 2025 mottok vi beskjed om at det likevel 
ikke var mulig innenfor den perioden vi arrangerer vårt treff; i siste 
halvdel av juni. 
EH har funnet et par andre alternativ i samme landsdel og som skal 
besøkes i løpet av sommeren 2023. 
 

7. Klubbrekvisita 
• AL informerer 

 AL har i løpet av vinteren ordnet med supplering av (eksisterende trykk) t-
skjorter type M17 og M18, samt t-skjorter med et nytt design, både i 
voksen- og barnestørrelse. Skjortene er pakket i plast, men det gjenstår 
mye jobb internt i fm. av strekkode-merking 

 Også annen klubbrekvisita som stickers er supplert. 
 Økte priser både på produksjon og frakt vil medføre at vi også må høyne 

våre priser. 
 
8. Digitalisering av AzP 

• KH informerer om hva som har skjedd hittil. 
 26 utgivelser er så langt lagt ut på klubbens hjemmesider. Årgangene 

som ligger ute på nettet er fra 1990 og t.o.m. 1996. Nye årganger blir 
lagt ut på nettet, så fort vi får nye digitaliserte årganger fra redaktøren. 

• AL informerer om situasjonen pr. dd. 
 AL leste opp en mail han hadde mottatt fra redaktøren. Kort fortalt har 

det vært mye mer jobb enn forutsett med de tidlige utgavene, fra 1990-
1996. 1997-utgavene var på toppen av en brattere og brattere 
motbakke, og de bladene som har vært mest utfordrende av alle. 
Ironisk nok er det den høye kvaliteten og mange bilder i bladene som 
gjør digitaliseringen ekstra utfordrende. Utgave 1 og 2 er ferdige, blad 
nr. 3 er klart for å settes sammen, og så gjenstår nr. 4. 
I perioden 1998-2001 ble det benyttet filer som kan være utfordrende å 
jobbe med, men det er de samme filene som ble trykket, og skal derfor 
være 100% identisk. 
Fra 2002 er det pdf-filer, og digitalisering skal være «a walk in the 
park». 
Alt forutsatt at filene ikke er ødelagt. 

 
9. AmazonPosten 

• AL informerer om artikler på gang 
 AL informerer om at vinteroppholdet i utlandet har medført at 

artikkelserien om årsmodellene igjen er i rute, og at artikkelen om 
1964-modellen er ferdig og oversendt redaktøren. 

 For 1965-modellen gjenstår i prinsipp kun korrekturlesning og 
eventuelle rettelser. 

 Artikkelen om 1966-modellen ligger litt bak foregående i progresjon. 
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 Kjell la fram forslag om at godtgjørelsen til redaktør økes fra 2024 med 
kr. 50,- pr side og kr. 60,- pr. side for kalenderen. Denne økning kan 
gjennomføres dersom økt medlemskontingent blir vedtatt på årsmøtet 
2023. 

 
10. Administrator Facebook 

• Mye jobb i den forbindelse, og vi bør kanskje ha flere som kan avlaste. 
 Erik Endre har lagt ned en kjempejobb i fm. klubbens facebook-sider 

og digitale medier. Dersom Styrets innspill om å erstatte EE i styret 
med en annen person vedtas, så er det fra Styrets side et ønske om at 
EE kan fortsette som administrator for digitale medier, og uten å være 
forventet aktiv i de øvrige av klubbens aktiviteter – med det formål at 
den totale arbeidsbelastningen reduseres for Endre sin del. 

 
11. Medlemsmatrikkel – bilregisteret 

• AL informerer om pågående oppdateringer 
 Vinterens opphold i utlendighet har bidratt til disponibel tid til å gjøre 

tiltrengte tiltak. Bilregisteret har hatt en del hull og mangler fra da det 
ble opprettet i samband med klubbens stiftelse i 1990 og framover. 
Ikke alle ønskede bilopplysninger har blitt innhentet, og det er et behov 
for å finne de opplysninger man kan på nåværende tidspunkt, og 
deretter slette alle «bil-opplysninger» om innrapporterte biler som ikke 
lar seg identifisere. Det kan enkelt forklares at vi ikke her behov for å 
lagre opplysninger om en bil tilknyttet et medlemsnummer hvor vi kun 
har mottatt informasjon om at det er en blå 1966-modell, og sjansen for 
at biler med manglende informasjon finnes i bilregisteret med 
identifiserbar informasjon er relativt stor.  
AL har notert alt hva vi mangler av info, og gjort alle forsøk på å finne 
ut av det ved å søke opp kontaktinfo, sende mail, sms, meldinger på 
facebook etc. i fm. å komme i kontakt med daværende medlem/eier.  
Hva som gjenstår, er å gjøre noen forsøk på å oppnå kontakt pr. 
telefon. 
Så snart det er gjort – kan en helt nødvendig opprydding av 
bilregisteret foretas. 

 Som følge av stadig gjentatte spørsmål, spesielt på facebook – så 
dukker det opp bilinformasjon for både for oss allerede kjente og 
ukjente biler, og sekretæren får jobben med å ajourføre.  

 
12.  Eventuelt  

 AL forteller om «nye» farger som er oppdaget og funnet bevis for, som 
f.eks. fargekode 86. Videre har det dukket opp verdifull info, blant 
annet et håndskrevet notat fra Amazon’ens far – Jan Wilsgaard. AL har 
også blitt spurt om å avlegge Volvos Historiske Arkiv et besøk etter 
sommerferien, med farger som tema.  

 Kjell snakket litt om hjemmesiden og problemet med å legge inn bilder 
etter oppgraderingen av PHP hos vårt webhotell leverandør. 
Etter at Kjell har jobbet noen uker med omskriving av programmene på 
hjemmesidene våre, først med brannslukking og deretter med 
bildeproblematikken, skal alt nå være i orden igjen.  

 
 
Møtedeltakere: Fra styret hadde Erik, Martinius og Jan Arvid meldt forfall. 
Av lokale kontaktpersoner hadde Andreas Cleve bekreftet at han kommer. 
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Redaktøren hadde meddelt at han ikke kommer på styremøtet. 
Lars Erlend Kielland hadde gitt beskjed om at han ikke kommer. 
Ingen andre fra lokalavdelingene hadde hørt fra seg. 
 
Møtet ble avsluttet kl. 2240.   
 
 
Referatet er skrevet av Arve Larsen basert på sekretær Ole Selnes sine, samt egne notater. 


